
 

Møde den 25. oktober 2023. 

Afbud fra Jan og Peter. Ikke til stede Mikkel 

Ejvind, Torsten, Bjarne, Bianca, Finn, Harald og Henrik 

  

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

2. Gennemgang af referatet fra sidste møde. Godkendt. 

3. Evt. nedlæggelse af vandrådet og oprettelse af erfa grupper. 

18 ud af 32 vandværker har ikke svaret på opfordringen til at kommentere en evt. nedlæggelse af 
vandrådet. Ingen af svarerne har været imod nedlægning af vandrådet. 

Kommentarer fra mødet og de kommenterende vandværker: 

Små værker må ikke være medlem af vandsamarbejdet, her skal vedtægterne laves om. 

Da kontingent til vandrådet betales bagud, opkræves der kontingent for 2023.  

Hvad med hjemmesiden? Det er vandrådet, der hoster for vandsamarbejdet. Ny hjemmeside må 
oprettes i vandsamarbejdets navn.  

Hvad med erfa grupperne?  Én stor kommer nok ikke til at virke. Arbejdsgruppe med Colin, Bjarne 
og Ejvind laver forslag til hvordan erfagrupperne kan oprettes og hvad de skal arbejde med. 

Opgaver, som en undergruppe i vandsamarbejdet bl.a. skal arbejde med: analysepakker, el-aftale og 
som noget nyt, et forsøg på at lave en fordelagtigt aftale om inspektion af rentvandstanke.  

4. Bordet rundt. 

Vær opmærksom på, at der kan spares penge ved at fylde rentvandstanken i perioder med lav elpris. 
Fra nytår indføres der nye nettariffer, hvor det bliver specielt dyrt mellem 17 og 21. Tarifferne indtil 
april bliver: lavlast 11,01, højlast 33,03 og spidslast 99,1 ører/kWh ex. moms. 

5. Eventuelt.  

Hvad gør vandværket, hvis der skal udstykkes grunde i BNBO-området? Kan der tinglyses forbud 
mod at bruge pesticider mv? 

Referat af Torsten Hvidt 


